
Misschien u heeft het al gehoord of gelezen: op verzoek van de
Bazaar Commissie heeft de Dorpsraad Grĳpskerke besloten de
geplande Algemene Leden Vergadering van 7 september te
verzetten naar donderdag 5 oktober. Op 7 september worden alle
voorbereidingen getroffen voor de Bazaar, een evenement waar
veel van onze bewoners bĳ betrokken zĳn. We willen graag aan dit
dorpsfeest meewerken. Ondertussen begrĳpen we dat velen van u
ook graag de ALV bĳwonen.

Deze nieuwsbrief is een extra editie, geen voorbereiding op de ALV,
maar een ingelaste versie om een aantal belangrĳke zaken onder
uw aandacht te brengen.

1. Evaluatie GVVP 11 septmeber 2023 op
gemeentehuis. KOMT ALLEN!

Op 16 januari kwam wethouder van Houten ons vertellen dat er de
komende jaren tot wel 50% extra verkeer door ons dorp zou
komen, boven op de exorbitante hoeveelheden die nu al door onze
kern rĳden. Daaronder inmiddels ook het intimiderend zwaar
vrachtverkeer (12,50 meter en langer) dat sinds 2004 maar liefst is
verdrievoudigd.

Behalve uiteraard de Schuitvlotstraat, Hondegemsweg en de
direct daaraan liggende wegen wordt zien we in toenemende mate
sluipverkeer van bestelbussen/zakelĳk verkeer op de nu nog
rustige wegen rond het dorp. Bĳ eventuele “oplossingen” kan het
niet anders, of ook de noordkant van ons dorp komt in beeld. Het
gaat ons, in de toekomst, dus allemaal aan!

Oorzaak van de problemen die we nu ervaren en in de toekomst
nog sterker zullen ervaren is het Gemeentelĳk Verkeer- en
Vervoersplan (GVVP, 2017) waarin is besloten vrĳwel alle verkeer
naar de kust over de route Serooskerke-Grĳpskerke-Aagtekerke te

sturen. Daar valt niet aan te tornen. De uitspraken van wethouder
van Houten w.o. “het is niet leuk maar het móet” leidden tot grote
onrust en massaal inspreken tĳdens de commissie Ruimtelĳke
Ordening (RO) van de gemeente op 24 januari. Op die datum zou
het GVVP geëvalueerd worden.

Samen waren we succesvol. De evaluatie waarvan de
verantwoordelĳk wethouder Steketee had gemeend dat het een
‘hamerstuk’ zou worden, werd door de commissie aan Steketee
teruggegeven: “Volstrekt onvoldoende” was de voltallige mening.
Het GVVP zou opnieuw geëvalueerd worden wanneer de
wethouder en zĳn ambtenaren de evaluatie beter zouden hebben
voorbereid.

WELNU, HET IS ZOVER!

Sinds 1 september staat de evaluatie wederom op de agenda en
deze vindt plaats op

11 september, Gemeentehuis Veere, Traverse 1, Domburg.
Aanvang 19.30uur

De bĳbehorende stukken staan op de website van de gemeente en
u kunt ze lezen via onderstaande links.

https://veere.raadsinformatie.nl/document/13084459/1/
s23b_06884_2_52779_tds

https://veere.raadsinformatie.nl/document/13084458/1/
s23b_06885_3_53089_tds

Wĳ roepen u op uw mening te vormen over deze stukken en te
beoordelen of er naar ons, als bewoners, is geluisterd. Wĳ als
dorpsraad vinden dat er nog heel wat moet gebeuren voordat
we tevreden kunnen zĳn.

Wĳ roepen u op om opnieuw aanwezig te zĳn bĳ de
vergadering van 11 september as. Nog beter, wanneer u dat
wilt: doe vooral uw zegje. Vertel wat u ervan vindt! Aanmelden
voor “inspreken” kan tot as. maandag 12.00 uur bĳ de griffie:
de heer M.Rossen, telefonisch via (0118) 555 173 of per e-mail
via griffie@veere.nl.

2. Stand van zaken zendmast

Alle inwoners ontvingen op 25 augustus een
brief van MD7 over het voornemen van
Vodafone om een antennemast te plaatsen op
de Ravensteinweg. Dit na een ‘grondige
evaluatie van alle belangen en reacties’. Op
verzoek van de Dorpsraad zal MD7 met
uitgebreidere informatie komen, waarom
bepaalde locaties zĳn afgevallen.
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3. Bezoek van de commisaris van de koning

Op 4 september krĳgen Ada de Waard (lid Dorpsraad) en Marjan
Daenen (lid verkeerscommissie van de Dorpsraad) de gelegenheid
de Commissaris van de Koning, de heer Polman te ontmoeten
tĳdens een werkbezoek. Zĳ hadden van 15.20 uur tot 15.45 uur de
tĳd om de commissaris ter plekke in Grĳpskerke te informeren over
onze verkeersproblemen. Een - in ieder opzicht - afgebakend
bezoek, maar aangezien de provincie (naast waterschap en
gemeente) een partĳ is in het verkeersbeleid, leek het ons verstandig
deze mogelĳkheid te benutten. Dit in het bĳzĳn van wethouder(s) en
ambtenaren. U hoort er nog van!

4. Meetkastje fijnstof
Sinds enkele weken heeft de Dorpsraad Grĳpskerke een fijnstof
meetkastje in de Schuitvlotstraat geplaatst. Wĳ willen namelĳk graag
inzicht krĳgen in de hoeveelheid fijnstof in een van de drukste straten
van Walcheren. Wat geluidsoverlast betreft, weten wĳ al dat de
toegestane decibellen ruim worden overschreden.

We zullen de metingen nauwlettend in de gaten houden en er
verslag van uitbrengen.

5. Toekomst recreatie

Op dinsdag 30 mei waren er gesprekken met dorpsraden met als
thema het ontwikkelkader verblĳfsrecreatie. Er werd onder meer
gesproken over het onderzoek ‘toerisme in Veere: meningen van de
bewoners’ van het kenniscentrum toerisme van de Hogeschool
Zeeland. Een rapport waaruit blĳkt dat de steun voor het

toenemende toerisme over de gehele linie afbrokkelt in de
gemeente Veere. Grĳpskerke scoorde zelfs het laagst op de stelling
‘Toerisme in mijn gemeente helpt mij mijn rekeningen te betalen’,
namelĳk 12% ten opzichte van 68% in Zoutelande. Een bevestiging
van het beeld dat Grĳpskerke wel de lasten, niet de lusten van het
toerisme ervaart.

Vooralsnog heeft het College meer tĳd nodig om tot conclusies te
komen, die in een volgende ronde kunnen worden besproken. De
problematiek van het alsmaar uitdĳende toerisme en de
toenemende onvrede hierover is niet zomaar opgelost. Nader
overleg is dan ook voorlopig uitgesteld tot oktober.

6. Woonvisie

Voor wat betreft de visie op wonen en
specifiek de nieuwbouw in de gemeente
Veere werd er een bĳeenkomst
georganiseerd met stads- en dorpsraden
en op 13 juli jl. Informatie hierover vindt u
op onze website www.dorpsraadgrĳpskerke.nl onder thema
wonen.

7. Dorpsraad op de Bazaar

Op 9 september as. zullen leden van de Dorpsraad Grĳpskerke en
de verkeerscommissie enkele uren aanwezig zĳn in een kraampje
op de Bazaar. We nodigen u uit om ons aan te spreken met vragen,
opmerkingen en suggesties. Graag tot dan!

8. Tot slot

De nieuwsbrief met agenda en toelichtingen voor onze Algemene
leden Vergadering volgt in de 3e week van september.

Noteer in ieder geval alvast de datum van donderdag 5
oktober, 19.30 uur in Nimmerdor.

Iedereen is welkom. We rekenen op uw aanwezigheid.
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